

**Raad van Bestuur VV 14/06/2021 - (via videoconference Teams)**  
**E X T E R N**

**Aanwezig** : Jean-Paul De Buysscher, Luc Declercq, Paul Lagae, Johan Van Riet, Frank Desmet, Dirk Cocquyt, Koen Vaneynde, Geert De Dobbeleer, Koen Hoeyberghs, Willy Corbeel (verslag)

**18.30** : Joeri Van de Wiele : rapportering IT op basis van reeds doorgestuurde presentatie.

-Willy vraagt om mogelijkheid te bekijken om Power Bi statistieken te kunnen maken op 31 mei. Joeri bekijkt

- Joeri meldt dat ter voorbereiding VA3 het lastenboek nog zal worden voorgelegd aan een ruimere groep waarbij clubcoaches, Karin. Paul vraagt ook commissies hierbij te betrekken. Geert stelt voor huidig lastenboek mee te sturen met het verslag. Frank zal uitzoeken wat er nu nog nodig is op vlak van de nationale competitie.

**1. Algemeen Directeur Topsport**

- Koen stuurt op regelmatige basis updates i.v.m. uitvoering beleidsplan topsport. Geen vragen
- Gebruik zaal EVC : Frank stuurde lijstje door met datums waarop EVC zou moeten vrij zijn om te gebruiken voor andere activiteiten dan Topsport. (14/11 jeugdsymposium KVBV, 11/11 Ipjot, 1/5 U11 2-2, 7/2 Vlaamse bekerfinales maar zou nog maar 1 keer zijn, mogelijk ook vervanger Interfederale beker om de 2 jaar, nationale eindrondes). Na bespreking worden deze data weerhouden in het EVC : eventuele ander gebruik dient genoeg op voorhand en in onderling overleg worden vastgelegd.

**2. Algemeen Directeur VV**

- EVC : verslag algemene vergadering werd doorgestuurd. JP geeft nog korte feedback
- Twizzit : Geert stuurde een presentatie door en geeft verdere uitleg : gaat over een voorstel tot kortingen bij groepsaankoop en exclusiviteit voor Twizzit in deze). Na bespreking (waarbij Volley Oost-Vlaanderen meldde dat zij ook in bespreking zijn met Twizzit en Volley West Vlaanderen meldde te werken met People) en vraagstellingen werd volgende beslist : indien er geen issue is met GDPR kan er verder worden gepraat met Twizzit maar moet er toch een vergelijking worden gemaakt met People of andere (functionaliteiten en prijs) gezien bepaalde clubs ook reeds met People werken. Principe van geen kost voor BLVV's indien zij er ook mee zouden werken. Enkel info vanuit VA naar clubs, aansluitingen blijven uitsluitend via VA. De BLVV's worden gevraagd hun interesse om met een dergelijk systeem te werken te melden aan Geert.
- Personeelsbeleid : de presentatie van de personeelsvergadering werd doorgestuurd. Digitaal platform klaar tegen augustus. Michael Nuyts geselecteerd als Administratief Coördinator kan job niet aanvaarden gezien zijn school hem geen detachering toestaat. Geen andere gepaste kandidaten dus werd job opnieuw opengesteld. Kristof De Loose krijgt geen detachering meer maar verkiest een direct contract met VV. Roel Janssen verkiest school boven detachering wegens privé redenen. Nieuwe clubcoach zal worden gezocht. Gezien de verlengde afwezigheid van Carla zal een interim worden gezocht 50% VV en 50 % EVC totdat Carla terugkeert. Vanaf 1 september zal er terug gewerkt worden op bureel met mogelijkheid van 1 dag thuiswerk per week per FT.



- Managementteam : (reeds 1 x doorgestaan waarop dit werd besproken – zal maandelijks zijn) wijzigingen HR zoals voorgesteld door JP en Geert worden unaniem aanvaard. Geert zorgt voor aanpassing op website.
- Events : in stijgende lijn. Beach gestart in Ieper. (organisatie verliep vlot). Nations League RD. U-20 WK. Johan Van Riet vraagt meer steun vanuit VV voor beachorganisaties. JP vraagt een lijst op te stellen van de uit te voeren taken zodat verder kan geëvalueerd worden. Geert vraagt dat iedereen die de Nations League in Kortrijk wil bijwonen (slechts 200 aanwezigen toegelaten) om dit voor woensdag te melden.
- Sponsoring : geen wijzigingen. Mogelijke interesse voor Nationale Ploegen.
- Paul vraagt na over verdere uitvoering goed bestuur. JP meldt toepassing van introductiegesprek met Koen als bestuurder. Benoemingsbrief (blanco) zal eerstdaags op website verschijnen.

### 3. Secretaris Generaal

- Verslag RvB van 10 mei 2021 : goedgekeurd
- Verslag jeugdcommissie van 5 mei 2021 werd besproken. Paul vraagt Geert om tijdens het managementteam het doorsturen van verslagen te bespreken en de nadruk te leggen op het belang hiervan
- Clubadministraties werd meegedeeld en goedgekeurd
- Ledenstatistiek werd besproken : geen verhoogd aantal schrappingen ten gevolge van corona. Afwachten wat september zal brengen.
- Aangepast administratief reglement ingevolge afschaffing drukken lidkaarten werd goedgekeurd en Willy zorgt voor publicatie.
- Clubbijdragen : naamwijziging buiten de periode : tarief liga blijft, huidig tarief voor divisie wordt van toepassing op nationaal, tarief promo blijft.
- Effectieve leden VB : Willy geeft uitleg en meldt wie dit vanaf nu vast zijn : Jean-Paul De Buysscher, Luc Declercq, Paul Lagae, Dirk Cocquyt, Koen Vaneynde, Peter Van Speybroeck, Wilfried Van Droogenbroeck, Koen Luts.
- RvB van juli en augustus blijft via Teams
- Follow-up taken bestuurders : bespreking op volgende RvB.

### 4. Voorzitter

- Brengt verslag uit van de laatste RvB VB van 27/5

### 5. Financieel bestuurder

- Werkgroep subsidiëring : 21/6 vergadering met Herman De Cnijf. Daarna start werkgroep
- Facturatie : einde seizoensfacturatie mag gebeuren
- Luc bezorgt lijstje met clubs met openstaande schulden voor nazicht door BLVV's voor rappel en actie
- Financiële situatie : Luc rapporteert over de situatie tot op heden.

### 6. Paul Lagae

- Paul volgt op i.v.m. Volleyspike en vraagt hoe het staat met het advies van de jeugdcommissie. Afgelopen vrijdag was er een vergadering. Lijstje met wat nodig is is opgesteld. Danny koppelt terug en dan zullen aanpassingen gebeuren. Paul constateert dat we dan 3 systemen zullen hebben : Volleyspike normaal, Volleyspike jeugd en Volleyspike light. Hij stelt zich de vraag of dit wel nodig is. JVR meldt dat in WVL er bij de jeugd met de lightversie

wordt gewerkt zonder problemen. JP maakt zich zorgen over de timing. Frank dringt aan op een snelle werking en een webinar voor uitleg aan clubs. Geert volgt hem hierin

**7. Dirk Cocquyt**

- Geen verdere feedback van sr's

**8. Frank Desmet**

- Frank vraagt naar mogelijkheid voor groepsaankoop laptops voor toepassing van volleyspike voor de jeugd. Alle BLVV's worden gevraagd hun noden te melden aan Geert zodat hij kan onderzoeken wat kan.

**9. Johan Van Riet**

- Gisteren startte beach in Ieper
- Nodigt iedereen uit om een manche bij te wonen

**10. Koen Vaneynde**

- nihil

Volgende vergadering : 12 juli 2021